

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-131

中三英數精進班

敬啟者：為提升學生英國語文科及數學科的成績，本校特舉辦「中三英文精進班」及「中三數學精進班」，每班名額 20 人，學生可申請參加全部課程。成功申請的同學必須準時出席及完成整個課程，不得無故缺席或退出；如於考勤或責任感上表現不理想，將直接影響操行評級，及日後參加其他課程的機會。冀盼同學把握良機，用心向學，在考試爭取優良成績。精進班詳情如下：

級別	時間	日期	地點	活動簡介
中三	數學：9:00am – 10:30am 英文：10:40am – 12:10pm	16/3 23/3 30/3 4/5 11/5 18/5	學校	透過不同練習及指導加強同學英、數科目的學習能力
	(成功申請者將於稍後透過班主任通知)	(星期六)		
備註	<ul style="list-style-type: none"> 學生必須穿著整齊校服上課 事假必須事前向譚敬霖老師申請並獲批准 病假必須附醫生證明書 			

請於 2019 年 2 月 26 日或以前透過「家校通系統」回覆。如有疑問，請致電 23800241 與譚敬霖老師聯絡。

此致
貴家長



校長 招祥麒博士

2019 年 2 月 22 日

回 條

中三英數精進班

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S18/19-131）內容，業已知悉。

本人同意敝子弟申請參加	<input type="checkbox"/>	「中三英文精進班」
	<input type="checkbox"/>	「中三數學精進班」
<input type="checkbox"/> 敝子弟不參加上述課程		
* 請於方格內加上✓號以示選擇		
* 每位學生可申請參加全部課程		

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2019 年 2 月 26 日或以前透過「家校通系統」回覆。

2019 年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.: S18/19-131
To: Parents of Secondary 3 student

22nd February 2019

Secondary 3 Enhancement Classes (English and Mathematics)

In order to enhance students' abilities in English and Mathematics, the School is organizing enhancement classes for S.3 students. Every S.3 student can enrol in both classes, with a maximum of 20 students in each class. Successful applicants should complete the whole course and attend all classes punctually. Absence or withdrawal from the classes without prior approval is not allowed. If students are not well-behaved during the classes, their conduct will be downgraded, and therefore their eligibility for enrolling in other activities or courses will be affected. Students should seize this valuable opportunity to further their studies and build a good foundation for the coming examinations.

Secondary	Time	Dates	Venue	Aims
S3	Mathematics : 9:00am - 10:30am English : 10:40am - 12:10pm (Successful applicants will be informed by their class teachers.)	16/3 23/3 30/3 4/5 11/5 18/5	School	To improve students' English and Mathematics through extra practice
		(Saturday)		
Remarks	<ul style="list-style-type: none"> ● Students must wear proper uniform when attending the above classes. ● A request of leave must be approved by Mr. TAM King Lam in advance. ● A medical certificate must be submitted in case of sickness. 			

Please reply through the "School Comm System" on or before 26th February 2019. For enquires, please contact Mr. TAM King Lam at 2380 0241. Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki

Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

----- ✂ -----
Reply Slip

Secondary 3 Enhancement Classes (English and Mathematics)

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School
Circular no. S18/19-131 has been read and understood.

I agree to let my child to join the:	<input type="checkbox"/> English Enhancement Class
	<input type="checkbox"/> Mathematics Enhancement Class
<input type="checkbox"/> I do not allow my child to join the above classes.	
* Please tick the appropriate box(es).	
* Each student can join both classes, if there are enough seats.	

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply through the "School Comm System" on or before
26th February 2019.

Date: _____